
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VIII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

20.04.2021                                          м. Черкаси                                          № 5 
  

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 
 

Всього членів комісій   - 7 

На засіданні присутні   - 6  
 

ПРИСУТНІ: 

заступник голови комісії – Коваленко О. А.  

секретар комісії – Олененко О. В. 

члени комісії: Братаніч В. А., Грабовський М. Ю., Кравцова Н. О.,  

(з питань №№ 4-24), Чен В. Є.-Х. (з питань №№ 7-11). 
 

ВІДСУТНІ: Вусик В. М. 
 

Список реєстрації запрошених на засідання додається (додаток 1). 

У засіданні взяли участь перший заступник голови обласної ради 

Сущенко Р. В., заступники голови обласної ради Доманський В. М., 

Лісовий С. М., Мушієк М. Г. 
 

Порядок денний: 

1. Про затвердження звіту за 2020 рік із проведення моніторингу 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2018-2020 роки та звіту з оцінки результативності виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018-2020 роки  

Доповідає: 

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту 

регіонального розвитку Черкаської 

ОДА 

2. Про   внесення   змін до   рішення   обласної ради   від 24.12.2020   

№ 4-8/VIII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2021 рік»  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

Черкаської ОДА 
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3. Про призначення ЛІТВІНОВОЇ Ніни Дмитрівни на посаду 

директора комунального підприємства «Аптека № 182» Черкаської обласної 

ради  

Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

4. Про призначення ДАЛІБОЖАКА Івана Степановича на посаду 

директора комунального підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської 

обласної ради»  

Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради  

5. Про прийняття і передачу майна комунальної власності 

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами 

спільної власності територіальних 

громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

6. Про списання майна комунальної власності  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами 

спільної власності територіальних 

громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

7. Про надання дозволу товариству з обмеженою відповідальністю 

«Чорнобаївська центральна районна аптека № 35» на передачу в суборенду 

майна  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами 

спільної власності територіальних 

громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

8. Про надання дозволу товариству з обмеженою відповідальністю 

«Канівська центральна районна аптека № 91» на передачу в суборенду майна  

Доповідає: 
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Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами 

спільної власності територіальних 

громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

9. Про зміну найменування УМАНСЬКОГО ОБЛАСНОГО 

МУЗИЧНОГО КОЛЕДЖУ ІМ. П.Д. ДЕМУЦЬКОГО  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами 

спільної власності територіальних 

громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

10. Про зміну найменування КОМУНАЛЬНОГО ВИЩОГО 

НАВЧАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «УМАНСЬКИЙ ГУМАНІТАРНО-

ПЕДАГОГІЧНИЙ КОЛЕДЖ ІМ. Т.Г. ШЕВЧЕНКА»  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами 

спільної власності територіальних 

громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

11. Про внесення змін до кодів видів економічної діяльності суб’єктів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами 

спільної власності територіальних 

громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

12. Про внесення змін до рішення  обласної  ради  від  16.12.2016 № 10-

21/VII «Про затвердження Порядку списання об'єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області»  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами 

спільної власності територіальних 

громад області виконавчого апарату 

обласної ради 
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13. Про внесення змін до рішення   обласної   ради   від   23.06.2005   

№ 22-8/IV «Про участь у заснуванні Центру перепідготовки та підвищення 

кваліфікації працівників органів державної влади, органів місцевого 

самоврядування, державних підприємств, установ і організацій»  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами 

спільної власності територіальних 

громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

14. Про надання земельної ділянки в постійне користування  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами 

спільної власності територіальних 

громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

15. Про припинення права постійного користування земельними 

ділянками та надання їх у користування  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами 

спільної власності територіальних 

громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

16. Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

«ЧЕРКАСИОБЛКІНО» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ  

Доповідає: 

Сущенко 

Роман Володимирович 

- перший заступник голови Черкаської 

обласної ради  

17. Про виконання рішення обласної ради від 22.12.2017 №19-9/VIІ 

«Про Програму реалізації Стратегії розвитку малого та середнього 

підприємництва Черкаської області на 2018-2020 роки»  

Доповідає: 

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

18. Про виконання рішення обласної ради від 07.10.2016 № 9-7/VІI 

«Про Програму регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними 

методами у Черкаській області на 2016-2020 роки»  

Доповідають: 

Чубань 

Сергій Васильович 

- директор Департаменту 

інфраструктури та житлово-

комунального господарства Черкаської 

ОДА 
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Дмитренко 

Василь Іванович 

- заступник директора Департаменту 

будівництва Черкаської ОДА 

19. Про   хід   виконання  рішення  обласної  ради  від  18.12.2018 № 28-

4/VII «Про Програму фінансової підтримки підприємств спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 2019-2021 

роки»  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами 

спільної власності територіальних 

громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

20. Про   хід   виконання   рішення  обласної  ради від  11.10.2019 № 32-

16/VIІ «Про Програму ефективного використання орендованих цілісних 

майнових комплексів підприємств спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ та міст Черкаської області на 2019-2021 роки»  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад 

області виконавчого апарату обласної 

ради 

21. Про виконання рішення обласної ради від 11.10.2019 № 32-23/VII 

«Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу колишнього 

Жашківського комунального поліграфічного підприємства»  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад 

області виконавчого апарату обласної 

ради 

22. Про виконання рішення обласної ради від 30.05.2019 №30-5/VIІ 

«Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу колишнього 

Корсунь-Шевченківського комунального поліграфічного підприємства»  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад 

області виконавчого апарату обласної 

ради 
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23. Про виконання рішення Черкаської обласної ради від 11.09.2020 

№ 38-5/VII «Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу 

колишнього Канівського комунального видавничо-поліграфічного 

підприємства «Родень»  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад 

області виконавчого апарату обласної 

ради 

24. Про виконання рішення обласної ради від 06.03.2020 № 36-33/VIІ 

«Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу комунального 

підприємства «Центральна районна аптека № 30»  

Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад 

області виконавчого апарату обласної 

ради 

Голосування за порядок денний: 

 

«За» – 4,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

Порядок денний затверджено. 

 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Стеценка В. Б., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про затвердження звіту за 2020 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської 

області на період 2018-2020 роки та звіту з оцінки результативності 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2018-2020 роки». 

Доповідач повідомив, що зазначений звіт підготовлено з метою 

представлення основних досягнень та результатів впровадження проєктних 

ідей, передбачених Планом реалізації Стратегії розвитку Черкаської області 

на період 2018-2020 років. Для підготовки звітів Департаментом 

регіонального розвитку був здійснеий збір та обробка інформаційних даних, 

статистичних та фінансових показників від реалізаторів проєктних ідей.  

Всього до Плану реалізації включено 85 проєктних ідей, з яких у 2018-

2020 роках реалізовувались – 80, не реалізовувались – 5. 

Загалом проєкти Плану реалізації профінансовані у 2018-2020 роках на 

суму 1,2 млрд грн, на які з державного бюджету виділено 634,6 млн грн, з 
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обласного  бюджету – 130,3 млн грн, з місцевих бюджетів – 296,6 млн грн, 

інші джерела фінансування склали 84,0 млн грн. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 2). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Взяти до відома інформацію про звіт за 2020 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської 

області на період 2018-2020 роки та звіт з оцінки результативності виконання 

Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018-2020 

роки. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про затвердження звіту за 2020 рік із 

проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2018-2020 роки та звіту з оцінки 

результативності виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської 

області на період 2018-2020 роки» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 5/1 додається до протоколу (додаток 3). 
 

«За» – 4,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н. М., яка повідомила членам комісії, що проєкт рішення 

обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 24.12.2020 

№ 4-8/VIII» підготовлено з метою забезпечення розподілу залишку коштів на 

початок року, включення додаткових трансфертів з місцевих бюджетів та 

перерозподілу бюджетних призначень у межах затвердженого загального 

обсягу видатків та надання кредитів на 2021 рік.  

Проєктом рішення передбачається виділення Управлінню охорони 

здоров’я облдержадміністрації 2 000,0 тис. грн для забезпечення оплати 

комунальних послуг та енергоносіїв; 6 151,0 тис. грн КНП «Черкаський 

обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної ради» на придбання 

обладнання для продовження роботи з трансплантації органів  і клітин; 

7 750,0 тис. грн КНП «Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської 

обласної ради» на придбання комплекту для трансплантації серцевого 

клапану та системи електрофізіологічних досліджень серця. 

Департаменту соціального захисту населення передбачається 

2 835,0 тис. грн для забезпечення соціальними послугами стаціонарного 

догляду з наданням місця для проживання, всебічної підтримки, захисту та 

безпеки осіб, які не можуть вести самостійний спосіб життя через похилий 

вік, фізичні та розумові вади, психічні захворювання або інші хвороби. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 4). 
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ВИРІШИЛИ: 

 

підтримати запропоновані зміни до обласного бюджету, проєкт 

рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 24.12.2020 № 4-

8/VIII» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок № 5/2 додається до протоколу (додаток 5). 
 

«За» – 4,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Мазур Л. О., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення «Про 

призначення ЛІТВІНОВОЇ Н. Д. на посаду директора комунального 

підприємства «Аптека № 182» Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомила, що за результатами конкурсного відбору, 

відповідно до протоколу засідання конкурсної комісії з проведення 

конкурсного відбору претендентів на зайняття посади директора 

комунального підприємства «Аптека № 182» Черкаської обласної ради, 

переможцем конкурсу визнано Літвінову Ніну Дмитрівну. Проєктом рішення 

передбачається укладання з нею контракту строком на три роки. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 6). 

 

ВИРІШИЛИ: 
 

1. Підтримати кандидатуру Літвінової Ніни Дмитрівни для 

призначення на посаду директора комунального підприємства «Аптека № 

182» Черкаської обласної ради, а також проєкт рішення «Про призначення 

ЛІТВІНОВОЇ Н. Д. на посаду директора комунального підприємства «Аптека 

№ 182» Черкаської обласної ради». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення 
 

Висновок № 5/3 додається до протоколу (додаток 7). 
 

«За» – 4,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

4. СЛУХАЛИ:  

Мазур Л. О., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення «Про 

призначення ДАЛІБОЖАКА І. С. на посаду директора комунального 

підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомила, що за результатами проведеного конкурсного 

відбору, відповідно до протоколу засідання конкурсної комісії з проведення 

конкурсного відбору претендентів на зайняття посади директора 

комунального підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради», 

переможцем конкурсу визнано Далібожака Івана Степановича. Проєктом 

рішення передбачається укладання з ним контракту строком на три роки. 
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Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 8). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Чубань С. В. висловив думку щодо доцільності збільшення строку дії 

контракту до 5 років задля підвищення ефективності функціонування 

комунального підприємства.  

Сущенко Р. В. поінформував про роботу конкурсної комісії з 

проведення конкурсного відбору претендентів на зайняття посади директора 

комунального підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» та 

підтримав пропозицію щодо заключення контракту з Далібожаком І. С. 

строком на 3 роки. 

Коваленко О. А. поставив на голосування пропозицію збільшити строк 

дії контракту до 5 років.  

 

«За» – 1,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 1,   «Не голосували» – 2. 

 

Коваленко О. А. поставив на голосування пропозицію залишити без 

змін редакцію підготовленого проєкту рішення зі строком дії контракту на 3 

роки.  

 

«За» – 1,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 1,   «Не голосували» – 2. 

 

До засідання приєдналася Кравцова Н. О., яка внесла пропозицію 

повернутися до розгляду проєкту рішення «Про призначення 

ДАЛІБОЖАКА І. С. на посаду директора комунального підприємства 

«Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» та внести до пункту 1 проєкту 

рішення зміни, замінивши слова «на три роки» словами «на п’ять років». 

 

Коваленко О. А. поставив на голосування пропозицію Кравцової Н.О.  

 

«За» – 4,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 1,   «Не голосували» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати кандидатуру Далібожака Івана Степановича для 

призначення на посаду директора комунального підприємства «Аеропорт 

Черкаси Черкаської обласної ради». 

2. Пропонувати внести до пункту 1 проєкту рішення зміни, замінивши 

слова «на три роки» словами «на п’ять років». 

3. Підтримати проєкт рішення «Про призначення ДАЛІБОЖАКА І. С. 

на посаду директора комунального підприємства «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради» з пропозиціями постійної комісії та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
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Висновок № 5/4 додається до протоколу (додаток 9). 
 

«За» – 4,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 1,   «Не голосували» – 0. 

5. СЛУХАЛИ:  

Нелезенко Н. П., яка повідомила членам комісії, що доповнений проєкт 

рішення обласної ради «Про прийняття і передачу майна комунальної 

власності» підготовлено на підставі звернень, що надійшли на адресу 

обласної ради, з метою проведення майнових операцій для належного 

утримання, використання та експлуатації комунального майна.  

Проєктом рішення передбачається прийняття з балансу Ладижинської 

сільської ради у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області на баланс КНП «Обласний центр екстреної медичної 

допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної ради» автомобіля 

марки Krasz, а також розподіл систем ультразвукової діагностики (в кількості 

8 штук) і систем рентгенівських діагностичних (в кількості 3 штуки) між 

Золотоніською, Канівською, Корсунь-Шевченківською, Уманською, 

Звенигородською, Черкаською міськими радами та КНП «Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради». 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 10). 
 

ВИРІШИЛИ: 
 

підтримати доповнений проєкт рішення «Про прийняття і передачу 

майна комунальної власності» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 5/5 додається до протоколу (додаток 11). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

6. СЛУХАЛИ:  

Нелезенко Н. П., яка повідомила членам комісії, що проєкт рішення 

обласної ради «Про списання майна комунальної власності» підготовлено з 

метою проведення майнових операцій для належного утримання, 

використання та експлуатації майна спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області, а також враховуючи листи 

комунального закладу «Золотоніська санаторна школа Черкаської обласної 

ради» та комунальних некомерційних підприємств: «Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради, «Обласний дитячий протитуберкульозний 

санаторій «Руська Поляна» Черкаської обласної ради», «Черкаський 

обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної ради». 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 12). 
 

ВИСТУПИЛИ: 
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Кравцова Н. О. поцікавилась, чи брали участь члени постійної комісії в 

огляді майна, яке пропонується до списання. 

Доманський В. М. поінформував про те, що він разом з Лісовим С. М. 

відвідав заклади, які пропонують майно до списання. 

Кравцова Н. О., Коваленко О. А., внесли пропозицію запрошувати 

представників постійної комісії з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики для участі у роботі комісії зі 

списання майна комунальної власності. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 

1. Підтримати надання дозволу на списання майна комунальної 

власності комунальному закладу «Золотоніська санаторна школа Черкаської 

обласної ради», комунальним некомерційним підприємствам: «Черкаська 

обласна лікарня Черкаської обласної ради», «Обласний дитячий 

протитуберкульозний санаторій «Руська Поляна» Черкаської обласної ради» 

та «Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної 

ради», а також проєкт рішення «Про списання майна комунальної власності». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 
 

Висновок № 5/6 додається до протоколу (додаток 13). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
 

До засідання долучився Чен В. Є.-Х. 
 

7. СЛУХАЛИ:  

Нелезенко Н. П., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про надання дозволу товариству з обмеженою 

відповідальністю «Чорнобаївська центральна районна аптека № 35» на 

передачу в суборенду майна». 

Доповідач повідомила, що основною метою прийняття проєкту 

рішення є надання дозволу на передачу в суборенду майна, що не 

використовуються орендарем. Це дасть можливість підвищити ефективність 

використання майна та отримати додаткові надходження до загального 

фонду обласного бюджету. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 14). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання дозволу товариству з обмеженою 

відповідальністю «Чорнобаївська центральна районна аптека № 35» на 

передачу в суборенду майна, яке не використовується орендарем, а також 

проєкт рішення «Про надання дозволу товариству з обмеженою 
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відповідальністю «Чорнобаївська центральна районна аптека № 35» на 

передачу в суборенду майна». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 
 

Висновок № 5/7 додається до протоколу (додаток 15). 
 

«За» – 6,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про надання дозволу товариству з обмеженою 

відповідальністю «Канівська центральна районна аптека № 91» на передачу в 

суборенду майна». 

Доповідач повідомила, що метою прийняття проекту рішення є надання 

дозволу на передачу в суборенду майна, що не використовуються орендарем. 

Це дасть можливість підвищити ефективність використання майна та 

отримати додаткові надходження до загального фонду обласного бюджету. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 16). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання дозволу товариству з обмеженою 

відповідальністю «Канівська центральна районна аптека № 91» на передачу в 

суборенду майна, яке не використовується орендарем, а також проєкт 

рішення «Про надання дозволу товариству з обмеженою відповідальністю 

«Канівська центральна районна аптека № 91» на передачу в суборенду 

майна». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 

 

Висновок № 5/8 додається до протоколу (додаток 17). 
 

«За» – 6,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
 

9. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка повідомила членам комісії, що проєктом рішення 

обласної ради «Про зміну найменування УМАНСЬКОГО ОБЛАСНОГО 

МУЗИЧНОГО КОЛЕДЖУ ІМ. П.Д. ДЕМУЦЬКОГО» передбачається змінити 

назву УМАНСЬКОГО ОБЛАСНОГО МУЗИЧНОГО КОЛЕДЖУ 

ІМ. П.Д. ДЕМУЦЬКОГО на КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД ФАХОВОЇ 

ПЕРЕДВИЩОЇ ОСВІТИ «УМАНСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ МУЗИЧНИЙ 

ФАХОВИЙ КОЛЕДЖ ІМ. П.Д. ДЕМУЦЬКОГО ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» з метою приведення назви зазначеного коледжу у відповідність до 

норм чинного законодавства для забезпечення його належного 

функціонування та надання освітніх послуг. 
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Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 18). 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення «Про зміну найменування УМАНСЬКОГО 

ОБЛАСНОГО МУЗИЧНОГО КОЛЕДЖУ ІМ. П.Д. ДЕМУЦЬКОГО» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 5/9 додається до протоколу (додаток 19). 

 

«За» – 6,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
 

10. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка повідомила членам комісії, що проєктом рішення 

обласної ради «Про зміну найменування КОМУНАЛЬНОГО ВИЩОГО 

НАВЧАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «УМАНСЬКИЙ ГУМАНІТАРНО-

ПЕДАГОГІЧНИЙ КОЛЕДЖ ІМ. Т.Г. ШЕВЧЕНКА» передбачається змінити 

назву КОМУНАЛЬНОГО ВИЩОГО НАВЧАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

«УМАНСЬКИЙ ГУМАНІТАРНО-ПЕДАГОГІЧНИЙ КОЛЕДЖ 

ІМ. Т.Г. ШЕВЧЕНКА» на КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «УМАНСЬКИЙ 

ГУМАНІТАРНО-ПЕДАГОГІЧНИЙ ФАХОВИЙ КОЛЕДЖ 

ІМ. Т.Г. ШЕВЧЕНКА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» з метою 

приведення назви зазначеного закладу у відповідність до норм чинного 

законодавства для забезпечення його належного функціонування та надання 

освітніх послуг. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 20). 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення «Про зміну найменування 

КОМУНАЛЬНОГО ВИЩОГО НАВЧАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «УМАНСЬКИЙ 

ГУМАНІТАРНО-ПЕДАГОГІЧНИЙ КОЛЕДЖ ІМ. Т.Г. ШЕВЧЕНКА» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 5/10 додається до протоколу (додаток 21). 

 

«За» – 6,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
 

11. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка повідомила членам комісії, що проєктом рішення 

обласної ради «Про внесення змін до кодів видів економічної діяльності 

суб’єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області» надається згода на внесення змін до Єдиного державного 

реєстру юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських 

формувань у частині доповнення видів діяльності новими КВЕД: 

1) Черкаському регіональному центру підвищення кваліфікації; 
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2) комунальному некомерційному підприємству «Черкаський 

обласний дитячий багатопрофільний санаторій «Сосновий Бір» Черкаської 

обласної ради»; 

3) комунальному навчальному закладу фахової передвищої освіти 

«Корсунь-Шевченківський педагогічний фаховий коледж ім. Т.Г. Шевченка 

Черкаської обласної ради»; 

4) комунальному некомерційному підприємству «Черкаський 

обласний протитуберкульозний диспансер Черкаської обласної ради»; 

5) комунальному закладу «Черкаський обласний спеціалізований 

Будинок дитини» Черкаської обласної ради; 

6) комунальному некомерційному підприємству «Черкаський 

обласний шкірно-венерологічний диспансер Черкаської обласної ради»; 

7) комунальному закладу фахової передвищої освіти «Уманський 

обласний музичний фаховий коледж ім. П.Д. Демуцького Черкаської 

обласної ради»; 

8) комунальному закладу «Уманський гуманітарно-педагогічний 

фаховий коледж ім. Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради». 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 22). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання згоди на внесення змін до Єдиного державного 

реєстру юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських 

формувань у частині доповнення видів діяльності новими КВЕД: 

 Черкаському регіональному центру підвищення кваліфікації; 

 комунальному некомерційному підприємству «Черкаський 

обласний дитячий багатопрофільний санаторій «Сосновий Бір» Черкаської 

обласної ради»; 

 комунальному навчальному закладу фахової передвищої освіти 

«Корсунь-Шевченківський педагогічний фаховий коледж ім. Т.Г. Шевченка 

Черкаської обласної ради»; 

 комунальному некомерційному підприємству «Черкаський 

обласний протитуберкульозний диспансер Черкаської обласної ради»; 

 комунальному закладу «Черкаський обласний спеціалізований 

Будинок дитини» Черкаської обласної ради; 

 комунальному некомерційному підприємству «Черкаський 

обласний шкірно-венерологічний диспансер Черкаської обласної ради»; 

 комунальному закладу фахової передвищої освіти «Уманський 

обласний музичний фаховий коледж ім. П.Д. Демуцького Черкаської 

обласної ради»; 

 комунальному закладу «Уманський гуманітарно-педагогічний 

фаховий коледж ім. Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради». 

2. Підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до кодів видів 

економічної діяльності суб’єктів спільної власності територіальних громад 
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сіл, селищ, міст Черкаської області» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 5/11 додається до протоколу (додаток 23). 

 

«За» – 6,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
 

12. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про  внесення змін  до   рішення  обласної  ради   від  

16.12.2016 № 10-21/VII «Про затвердження Порядку списання об'єктів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області». 

Доповідач повідомила, що Порядком встановлюється єдиний підхід до 

процедури списання об'єктів комунальної власності, у тому числі 

визначаються вартісні критерії до основних засобів, що підпадають під дію 

Порядку. 

Із 1 січня 2021 року внесено зміни до національного положення 

бухгалтерського обліку в державному секторі 121 «Основні засоби» та до 

Методичних рекомендацій з бухгалтерського обліку для суб’єктів 

державного сектору, внаслідок чого нормативно визначений вартісний 

критерій для розмежування основних засобів та малоцінних необоротних 

матеріальних активів скасовано. 

Таким чином, для встановлення єдиного підходу до процедури 

списання майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області та дотримання єдиних облікових підходів 

підпорядкованими суб'єктами господарювання підготовлено зазначений 

проект рішення. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 24). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Олененко О. В., Грабовський М. Ю. запропонували внести зміни до 

підготовленого проєкту рішення виклавши підпункти 1, 2 та 3 пункту 1 в 

такій редакції: 

1) первісна (переоцінена) вартість за одиницю (комплект) яких 

становить до 20 000 гривень включно, а термін використання більше п’яти 

років, здійснюється за рішенням керівника суб’єкта господарювання, на 

балансі якого перебуває майно, відповідно до цього Порядку (за винятком 

підприємств щодо яких прийнято рішення про приватизацію); 

2) первісна (переоцінена) вартість за одиницю (комплект) яких 

становить від 20 000 гривень до 50 000 гривень, термін використання більше 

п’яти років - з дозволу голови обласної ради або заступника голови обласної 

ради; 
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3) первісна (переоцінена) вартість за одиницю (комплект) яких 

перевищує 50 000 гривень, термін використання більше п’яти років – з 

дозволу, наданого рішенням Черкаської обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Пропонувати внести до проєкту рішення такі зміни: 

Підпункти 1, 2 та 3 пункту 1 викласти в такій редакції: 

«1) первісна (переоцінена) вартість за одиницю (комплект) яких 

становить до 20 000 гривень включно, а термін використання більше п’яти 

років, здійснюється за рішенням керівника суб’єкта господарювання, на 

балансі якого перебуває майно, відповідно до цього Порядку (за винятком 

підприємств, щодо яких прийнято рішення про приватизацію); 

2) первісна (переоцінена) вартість за одиницю (комплект) яких 

становить від 20 000 гривень до 50 000 гривень включно, термін 

використання більше п’яти років – з дозволу голови обласної ради або 

заступника голови обласної ради; 

3) первісна (переоцінена) вартість за одиницю (комплект) яких 

перевищує 50 000 гривень включно, термін використання більше п’яти років 

– з дозволу, наданого рішенням Черкаської обласної». 

2. Підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до рішення  обласної  

ради  від  16.12.2016 № 10-21/VII «Про затвердження Порядку списання 

об'єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області» з пропозиціями постійної комісії та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 5/12 додається до протоколу (додаток 25). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 1 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка повідомила членам комісії, що проєктом рішення 

обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.06.2005 

№ 22-8/IV» передбачається виключення пункту 2 з зазначеного рішення. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 26). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 23.06.2005 № 22-8/IV» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 5/13 додається до протоколу (додаток 27). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 1 
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14. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка повідомила членам комісії, що проєктом рішення 

обласної ради «Про надання земельної ділянки в постійне користування» 

передбачається надання комунальному закладу «Черкаський академічний 

обласний український музично-драматичний театр імені Т.Г. Шевченка 

Черкаської обласної ради» у постійне користування земельної ділянки, що 

знаходиться під будівлею допоміжного корпусу театру, в результаті чого 

вищезазначений заклад отримає можливість зареєструвати право 

користування земельною ділянкою відповідно до чинного законодавства. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 28). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати надання комунальному закладу «Черкаський 

академічний обласний український музично-драматичний театр імені 

Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради» у постійне користування земельної 

ділянки, а також проєкт рішення «Про надання земельної ділянки в постійне 

користування». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 

 

Висновок № 5/14 додається до протоколу (додаток 29). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 1 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка повідомила членам комісії, що проєкт рішення 

обласної ради «Про припинення права постійного користування земельними 

ділянками та надання їх у користування» підготовлено у зв’язку з 

прийняттям рішення обласної від 06.03.2020 №36-15/VIІ «Про зміну 

найменування Ладижинської спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату 

Черкаської обласної ради». 

Прийняття підготовленого проєкту рішення дасть можливість 

Ладижинській спеціальній школі Черкаської обласної ради зареєструвати 

право користування земельними ділянками відповідно до чинного 

законодавства. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 30). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про припинення права постійного 

користування земельними ділянками та надання їх у користування» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 5/15 додається до протоколу (додаток 31). 
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«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 1 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Сущенка Р. В., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення 

обласної ради «Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

«ЧЕРКАСИОБЛКІНО» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» передбачає 

приєднання КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА «ЧЕРКАСИОБЛКІНО» 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ до КОМУНАЛЬНОЇ УСТАНОВИ 

«ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР НАРОДНОЇ ТВОРЧОСТІ ТА КУЛЬТУРНО-

ОСВІТНЬОЇ РОБОТИ» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ. 

Прийняття рішення дасть можливість підвищити ефективність 

використання майна, економії бюджетних коштів з оплати оренди 

приміщень, комунальних послуг та електроносіїв. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 32). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА «ЧЕРКАСИОБЛКІНО» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 5/16 додається до протоколу (додаток 33). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 1 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Стеценка В. Б., який ознайомив членів комісії з інформацією про 

виконання Програми реалізації Стратегії розвитку малого та середнього 

підприємництва Черкаської області на 2018-2020 роки. 

Доповідач поінформував, що в рамках виконання заходів Програми 

були проведені щорічні обласні конкурси якості продукції «Черкаська 

якість», у яких взяли участь 49 підприємств Черкаської області. 

Вперше в області було проведено форум Open.biz для бізнесу у форматі 

«openair» та «без краваток» участь у якому взяли 300 підприємців області.  

У соціальній мережі Facebook створена «Платформа для бізнесу в 

Черкаській області». Щомісяця випускається електронне видання «Дайджест 

підприємця». Також на сайті облдержадміністрації створено рубрику 

«Підтримка підприємництва», яка постійно наповнюється актуальною 

інформацією для бізнесу. Запущено новий телеграм-канал для бізнесу «Doing 

Business Now» для оперативного інформування підприємців про бізнес-

можливості, новини та бізнес-івенти в Черкаській області та в Україні. 

В області створена і функціонує Черкаська агенція регіонального 

розвитку, яка організовує навчання для підприємців, бізнес-тури по регіонах 
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для потенційних інвесторів, допомагає місцевому бізнесу здійснювати 

експорт товарів/послуг. 

Значна кількість заходів, запланованих на 2020 рік, була відкладена або 

перенесена у зв’язку з запровадженням карантинних обмежень, пов’язаних із 

розповсюдженням коронавірусної хвороби COVID-19. 

Стеценко В. Б. запропонував зняти зазначену програму з контролю у 

зв’язку із закінченням терміну дії. 

Інформація додається до протоколу (додаток 34). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Взяти до відома інформацію про виконання Програми реалізації 

Стратегії розвитку малого та середнього підприємництва Черкаської області 

на 2018-2020 роки. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної 

ради від 22.12.2017 №19-9/VIІ «Про Програму реалізації Стратегії розвитку 

малого та середнього підприємництва Черкаської області на 2018-2020 роки» 

у зв’язку з закінченням терміну дії. 

Висновок № 5/17 додається до протоколу (додаток 35). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 1 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Чубаня С. В., який поінформував членів комісії про виконання 

Програми регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними 

методами у Черкаській області на 2016-2020 роки. 

Доповідач повідомив, що міськвиконкомами та 

райдержадміністраціями було розроблено та затверджено місцеві програми 

регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними методами. 

Стерилізаційно-карантинні пункти були створені не в усіх районах 

Черкаської області. У деяких населених пунктах відлов безпритульних 

тварин здійснюється волонтерами, які потім доставляють їх у ветеринарні 

клініки. 

Чубань С. В. запропонував зняти зазначену програму з контролю у 

зв’язку із закінченням терміну дії. 

Інформація додається до протоколу (додаток 36). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Взяти до відома інформацію про виконання Програми регулювання 

чисельності безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області 

на 2016-2020 роки. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної 

ради від 07.10.2016 № 9-7/VІI «Про Програму регулювання чисельності 

безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області на 2016-

2020 роки» у зв’язку з закінченням терміну дії. 
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Висновок № 5/18 додається до протоколу (додаток 37). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 1 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка поінформувала членів комісії про хід виконання у 

2020 році Програми ефективного використання орендованих цілісних 

майнових комплексів підприємств спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ та міст Черкаської області на 2019-2021 (далі Програми).  

В рамках виконання Програми управлінням майном виконавчого 

апарату обласної ради розроблено договори про надання аудиторських 

послуг та договори надання послуг з оцінки майна, вивчено ринок надавачів 

аудиторських послуг. 

Проведено конкурси з відбору суб’єктів оціночної діяльності для 

проведення незалежної оцінки об’єктів, що повертаються з оренди. 

Інформація додається до протоколу (додаток 38). 

 

ВИРІШИЛИ: 

взяти до відома інформацію про хід виконання у 2020 році рішення 

обласної ради від 11.10.2019 №32-16/VIІ «Про Програму ефективного 

використання орендованих цілісних майнових комплексів підприємств 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ та міст Черкаської 

області на 2019-2021 роки» та продовжити контроль за його виконанням. 

 

Висновок № 5/19 додається до протоколу (додаток 39). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 1 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка поінформувала членів комісії про хід виконання 

Програми фінансової підтримки підприємств спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 2019-2021 роки 

(далі Програми). 

Доповідач повідомила, що на заходи Програми у 2020 році було 

передбачено 24 млн 842,7 тис. грн: 

 комунальному підприємству «Управління по експлуатації Будинку 

рад і об’єктів обласної комунальної власності» – 8 млн грн; 

 комунальному підприємству «АТП Черкаської обласної ради» – 

2 млн 600 тис. грн; 

 комунальному підприємству «Аеропорт Черкаси Черкаської 

обласної ради» – 13 млн 424,7 тис. грн; 

 комунальному підприємству «Готельний комплекс «Дніпро» 

Черкаської обласної ради – 818 тис. грн. 
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Разом з тим через обмежені можливості обласного бюджету заходи 

Програми, передбачені на 2020 рік, були профінансовані лише на 9 млн 

834 тис. грн і, відповідно, виконані лише на 40 %. 

Інформація додається до протоколу (додаток 40). 

 

ВИРІШИЛИ: 

взяти до відома інформацію про хід виконання Програми фінансової 

підтримки підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області на 2019-2021 роки та продовжити контроль за 

виконанням рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-4/VII «Про Програму 

фінансової підтримки підприємств спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області на 2019-2021 роки». 

 

Висновок № 5/20 додається до протоколу (додаток 41). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 1 

 

 

21. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка поінформувала членів комісії про виконання  

рішення  обласної  ради від  11.10.2019  № 32-23/VII «Про повернення з 

оренди цілісного майнового комплексу колишнього Жашківського 

комунального поліграфічного підприємства. 

Доповідач зазначила, що завдання, передбачені зазначеним рішенням, 

та розпорядженням голови обласної ради від 10.01.2020 № 2-р «Про комісію 

з розмежування і оцінки майна цілісного майнового комплексу колишнього 

Жашківського комунального поліграфічного підприємства» виконані 

повністю і запропонувала зняти з контролю відповідне рішення обласної 

ради. 

Інформація додається до протоколу (додаток 42). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1.  Взяти до відома інформацію про виконання рішення обласної ради 

від 11.10.2019 № 32-23/VII «Про повернення з оренди цілісного майнового 

комплексу колишнього Жашківського комунального поліграфічного 

підприємства». 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії зазначеного 

рішення обласної ради у зв’язку з його виконанням. 

 

Висновок № 5/21 додається до протоколу (додаток 43). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 1 

 

22. СЛУХАЛИ: 
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Нелезенко Н. П., яка поінформувала членів комісії про виконання 

рішення обласної ради від 30.05.2019 №30-5/VIІ «Про повернення з оренди 

цілісного майнового комплексу колишнього Корсунь-Шевченківського 

комунального поліграфічного підприємства». 

Доповідач зазначила, що завдання, передбачені зазначеним рішенням, 

та розпорядженням голови обласної ради від 31.07.2019 № 335-р «Про 

комісію з розмежування і оцінки майна цілісного майнового комплексу 

колишнього Корсунь-Шевченківського комунального поліграфічного 

підприємства» виконані повністю і запропонувала зняти з контролю 

відповідне рішення обласної ради. 

Інформація додається до протоколу (додаток 44). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1.  Взяти до відома інформацію про виконання рішення обласної ради 

від 30.05.2019 №30-5/VIІ «Про повернення з оренди цілісного майнового 

комплексу колишнього Корсунь-Шевченківського комунального 

поліграфічного підприємства». 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії зазначеного 

рішення обласної ради у зв’язку з його виконанням. 

Висновок № 5/22 додається до протоколу (додаток 45). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 1 

 

23. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка поінформувала членів комісії про виконання 

рішення Черкаської обласної ради від 11.09.2020 № 38-5/VII «Про 

повернення з оренди цілісного майнового комплексу колишнього 

Канівського комунального видавничо-поліграфічного підприємства 

«Родень». 

Доповідач зазначила, що завдання, передбачені зазначеним рішенням, 

та розпорядженням голови обласної ради від 21.09.2020 № 388-р «Про 

комісію з розмежування і оцінки майна цілісного майнового комплексу 

колишнього Канівського комунального видавничо-поліграфічного 

підприємства «Родень» виконані повністю і запропонувала зняти з контролю 

відповідне рішення обласної ради. 

Інформація додається до протоколу (додаток 46). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1.  Взяти до відома інформацію про виконання рішення Черкаської 

обласної ради від 11.09.2020 № 38-5/VII «Про повернення з оренди цілісного 

майнового комплексу колишнього Канівського комунального видавничо-

поліграфічного підприємства «Родень». 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії зазначеного 

рішення обласної ради у зв’язку з його виконанням. 
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Висновок № 5/23 додається до протоколу (додаток 47). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 1 

 

24. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка поінформувала членів комісії про виконання  

рішення  обласної   ради  від 06.03.2020 № 36-33/VIІ «Про повернення з 

оренди цілісного майнового комплексу комунального підприємства 

«Центральна районна аптека № 30». 

Доповідач зазначила, що завдання, передбачені зазначеним рішенням, 

та розпорядженням голови обласної ради від 23.06.2020 № 254-р «Про 

комісію з розмежування і оцінки майна цілісного майнового комплексу 

комунального підприємства «Центральна районна аптека № 30» виконані 

повністю і запропонувала зняти з контролю відповідне рішення обласної 

ради. 

Інформація додається до протоколу (додаток 48). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1.  Взяти до відома інформацію про виконання рішення обласної ради 

від 06.03.2020 №36-33/VIІ «Про повернення з оренди цілісного майнового 

комплексу комунального підприємства «Центральна районна аптека № 30». 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії зазначеного 

рішення обласної ради у зв’язку з його виконанням. 

 

Висновок № 5/24 додається до протоколу (додаток 49). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 1 

 

 

 

 

Заступник голови постійної комісії                                        О. КОВАЛЕНКО 

 

Секретар постійної комісії                                                       О. ОЛЕНЕНКО 


